
مدیر آبفای قائمیه:
احداث مخزن تامین آب منطقه قائمیه، 60 درصد پیشرفت فیزیکی دارد

سرویس خبری/ صمد شهبازی فرد:  در دیدار صمیمانه مدیریت آبفای کازرون با مهندس اژدری مدیر آبفای شهر قائمیه و نودان، مدیر آبفای 
قائمیه پیرامون وضعیت آب شرب اظهار داشت: احداث مخزن تأمین آب منطقه مرتفع مشرف به بنارمورد، حدود 60 درصد پیشرفت فیزیکی 
داشته است که ان شاءالله با تأمین اعتبار از طرف حوزه مدیریت فرمانداری این پروژه به اتمام خواهد رسید؛ درخصوص توسعه شبکه و اصلاح 
شبکه، 3 کیلومتر لوله گذاری انجام شد، در بحث مشارکت های مردمی نیز نتیجه رضایت بخش می باشد که با تعامل امام جمعه و دستگاه های 
ذیربط، اطلاع رسانی درخصوص رعایت الگوی مصرف را انجام داده ایم.  مهندس اژدری افزود: در بحث مطالبات، طلبکار مردم شریف هستیم و 
امیدواریم آنها با واریز به موقع بدهی خود، ما را در انجام کارهای خدماتی یاری نمایند؛ همچنین امیدواریم دولت محترم با تخصیص اعتبار بیشتر 

به امور آبفا کمک کند تا بتوانیم در سالهای خشکسالی، شرمنده مردم نباشیم.
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لارستان
محمدخانی: 

»چشم انداز پیشنهادی معماری ایران«، به 
دست رهبری می رسد

 دعوت ویژه از رییس شورای اسلامی شهر لار در مراسم رونمایی از كتاب 
منویات مقام معظم رهبری در مقوله معماری

همایش هم اندیشی چشم انداز آینده معماری ایران با حضور جمع کثیری 
از اساتید و متخصصان عرصه معماری کشور، در حوزه هنری برگزار شد 
که در این جمع حجت الاسلام علیرضا عمرانی رییس شورای اسلامی شهر 
عمرانی  معاون  لاری  شریفی  نواز  و  لار  شهردار  قنبرنژاد  محمدرضا  لار، 

شهرداری حضور داشتند.

تنظیم  چگونگی  درباره  اسلامی  انقلاب  معماری  بنیاد  رئیس  محمدخانی   
»چشم انداز پیشنهادی معماری ایران«، اظهار کرد: به دستور کارگروه هنر 
و معماری شورای فرهنگی دفتر مقام معظم رهبری موظف شدیم بر اساس 
یک مطالعه جامع که مفاهیم، اصول و سیاست های معماری امروز و آینده 
ایران که در آن بر پایه گردآوری نظرات اساتید، معماران و شهرسازان 
لحاظ شده باشد، چشم انداز پیشنهادی معماری ایران را ارائه کنیم. در این 
پژوهش، از روش تحقیق کیفی استفاده کردیم و نظریه بر اساس داده های 

واقعی شکل گرفت.
وی ادامه داد: ارسال 35 هزار کاربرگ نظرخواهی به اساتید و متخصصان 
از 30 نشست  بیش  برگزاری  معماری در 5 سرفصل گوناگون و  عرصه 
تخصصی با 250 نفر از اساتید معماری و مصاحبه حضوری با دیگر اساتیدی 
هزار   3 متنی  گردآوری  نهایت  در  و  نداشتند  حضور  ها  نشست  در  که 
صفحه ای از تحقیقات گسترده ای که صورت گرفت، بخشی از فعالیت ها 

برای رسیدن به سند چشم انداز پیشنهادی آینده معماری ایران بود.
محمدخانی با بیان اینکه متن اولیه »چشم انداز پیشنهادی معماری ایران« در 
سایت بنیاد معماری انقلاب اسلامی به مدت یک ماه قرار می گیرد، عنوان 
کرد: اساتید معماری می توانند با قرائت این متن، نظرات و نکات مدنظر 
خود برای بهبود آن را طی یک ماه انتقال دهند و متن اصلاح شده و نهایی 
به بیت رهبر معظم انقلاب اسلامی داده  می شود و از ایشان تقاضا خواهیم 
باشند. همچنین  انقلاب اسلامی داشته  با حضور معماران  کرد که نشستی 
کتاب پشتیبان سند هم آماده شده است که به زودی رونمایی و در تیراژ 

انبوه به بازار کتاب عرضه می شود.
در ادامه این مراسم، حجت الاسلام رضا غلامی رئیس مرکز پژوهش های 
علوم انسانی اسلامی صدرا، نیز با بیان اینکه علی رغم شکوه تاریخی معماری 
ایرانی اسلامی در مقاطع مختلف به ویژه در عصر صفویه، وضعیت امروز 
معماری کشورمان وضعیت اسفباری است، اظهار کرد: نمی توانیم از کنار 
شرایط تلخی که امروز شاهد آن هستیم به راحتی عبور کنیم. هیچ نسبتی 

بین وضعیت موجود معماری کشور و تفکر اسلامی وجود ندارد.
اندکی که در راستای معماری  فعالیت های  از  به غیر  وی تصریح کرد: 
اسلامی و ایرانی انجام می شود، جریان معماری در چند دهه اخیر، نسبتی با 
تفکر اسلامی ندارد. کاش جریان معماری کشورمان تقلیدی بود، متاسفانه 
چیزی که ما در معماری می بینیم، نه غربی، نه شرقی و نه اسلامی است 
و عینیت نامانوسی است که در جهت پرکردن جیب سرمایه گذاران انبوه 

انجام می شود.
غلامی همچنین گفت: بسیاری از آسیب های اجتماعی که در جامعه دیده 
می شود، به دلیل وضعیتی است که در عرصه فرهنگ کشور، ناخواسته و از 
سر تعلل و نبود تعهد به وجود آورده ایم و به نظر می رسد مردم هم مجبور 
هستند این وضعیت را تحمل کنند. معماری بیانگر هویت و شخصیت یک 

ملت است و امروز این هویت را از ما دور می کنند.
اینکه  به  اشاره  با  صدرا  اسلامی  انسانی  علوم  پژوهش های  مرکز  رئیس 
امروز فاقد اندیشه پویایی هستیم که معماری کشور به آن نیاز دارد، گفت:  
گرچه بروز و ظهور مباحث اندیشه ای را در عرصه های کاربردی مانند 
معماری کمتر می بینیم، اما اینکه به این نتیجه برسیم که اندیشه ارزشمندی 
که معماری تحت تاثیر آن باشد را نداریم، درست نیست. هنوز هم حکمت 
صدرایی می تواند تاثیرگذار باشد و در دهه اخیر با فلسفه نوصدرایی روبرو 
هستیم که با مکاتب فلسفی جهان رقابت می کند و میدان خردورزی و 
این  نشینی گریبان  مهجوریت و حاشیه  اما  است.  داده  را گسترش  تعقل 

حکمت و فلسفه را هم گرفته  است.
وی با تاکید بر اینکه در معماری امروز، بین دو راهی مانده ایم، عنوان کرد: 
یک مسیر، گذشته گرایی است و اینکه تصور کنیم معماری ایران اسلامی 
به معنای تکرار گذشته است. مسیر دیگر ایجاد شرایط نو و مبتکرانه در 
حوزه معماری است بدون اینکه عقب نشینی و ایجاد اصول و محکمات 
صورت بگیرد. معتقدم نیازمند حرکت های به روز هستیم، اما به هیج وجه 

هم نباید از اصول اندیشه ای خود عقب نشینی کنیم.
غلامی نمونه سازی در عرصه معماری را یکی از راهکارها برای رسیدن 
ها  کلی گویی  از  دست  باید  گفت:  و  دانست  ایرانی  اسلامی  معماری  به 
بکشیم و با کمک دستگاه های دولتی و سرمایه گذاری های دولت، بین 
نظریه و عمل پیوند برقرار کنیم. اگر مانیفست و مدل مدنظر ما از حالت 
ابهام آلود خارج شود، می توانیم در عرصه های مختلف معماری ادعا کنیم 
که نمونه هایی داریم و بر اساس آن نمونه کار شود. اما اگر در این زمینه 

کوتاهی شود، این همایش ها هم به شکل درد دل باقی می ماند.
در  نیز  کشور  غیرعامل  پدافند  سازمان  رئیس  جلالی  غلامرضا  سردار 
سخنانی با اشاره به اینکه می توان به معماری نگاهی متفاوت داشت، گفت: 
از  بهره مندی  و  حفاظت  انسان،  آسودگی  برای  فضایی  را  معماری  اگر 
دیدگاه  این  بدانیم،  پیام  انتقال  و  تولید  یا  و  انسان  برای  آن  زیبایی های 
می تواند رویکرد ما را متفاوت کند. همچنین اگر معماری را قالبی برای 
تجلی انواع هنر از جمله خوشنویسی، نگارگری، کاشی کاری، نقاشی و ... 

بدانیم، در واقع نگاهی جامع تر به این حوزه داشته ایم.
وی همچنین گفت: یکی از کارکردهای معماری، کارکرد دفاعی است. 
در تاریخ معماری شهرهای کشورمان، ویژگی های دفاعی در بنای یک 

شهر نقش اساسی داشت و همه عوامل دفاعی در کنار هم برای سکونت 
گرد هم می آمدند.

در پایان مراسم از کتاب منویات مقام معظم رهبری در مقوله معماری با 
حضور اساتید برجسته این حوزه، رونمایی شد که برای اجرای این بخش 
از مراسم به صورت ویژه از حجت الاسلام علیرضا عمرانی رییس شورای 

اسلامی شهر لار نیز دعوت به عمل آمد.

خرامه
بازدید مدیرکل کمیته امداد فارس، 

از شهرستان خرامه
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، علي نظر خسروي مدیر شهرستان بیان 
نمود: مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( فارس به همراه هیأت همراه 

از شهرستان خرامه بازدید نمود.
وی اظهار داشت: در این بازدید، مدیرکل، معاون حمایت و توانمندسازی، 
معاون اشتغال و خودکفایی، معاون مالی-اداری، مدیر نظارت و رسیدگی 
به شکایات حضور داشتند. این مراسم با دیدار از خانواده شهید علی اکبر 
فرار آغاز گردید و در ادامه برنامه های متنوع و فشرده ای نظیر دیدار با 
امام جمعه، فرماندار، دیدار با خانواده یکی از حامیان، بازدید از بزرگترین 
العلاج  بیماران صعب  از  اشتغال شهرستان)کارگاه خیاطی(، عیادت  طرح 
در منزل، شرکت در نماز جماعت مسجد جامع، بازدید از کانون ولایت 
نهایت شرکت در جلسه  از بخش محروم کربال و در  بازدید  شهرستان، 

پرسنلی صورت پذیرفت. 
دکتر بذرافشان بیان نمود: در هر سفری که به شهرستانها داریم، دیدار با 
نبودند و  به سفر می بخشد. اگر شهدا  خانواده معظم شهدا، برکت خاصی 
شهدا،  برکت  به  امنیت کشور  نداشتیم.  امنیت  الان  نبود،  آنان  جانفشانی 
عنایت خاص  این  که  شهداست  خانواده  پاک  نفس  و  رهبری  امام)ره(، 
خداست و اینکه می گویند این کشور کشور امام زمان )عج( است، واقعیت 

دارد.

وی در ادامه با حجت الاسلام صباحی امام جمعه شهرستان دیدار نمود. در 
این ملاقات، صباحی ضمن تشکر از مدیرکل و معاونین امداد، نحوه تعامل 
و بازدید دکتر بذرافشان از شهرستانها را مردمی و در نوع خود کم نظیر 
دانست. وی بیان نمود: اگر مردم صدقه می پردازند، با اعتقاد این کار را 
انجام می دهند. ساخت مسکن، اهدای جهیزیه و کارکردن روی فرهنگ 

خانواده های تحت پوشش از جمله مواردی هستند که جای کار دارند.
امداد خاطر نشان  ارزشمند  از خدمات  امام جمعه شهرستان ضمن تقدیر   
نمود: کارمندان کمیته امداد به دلیل اینکه مدام با فقر سروکار دارند، دچار 
فرسودگی می شوند. وی ضمن بیان مشکلات ناشی از خشکسالی های پی 
در پی و مهاجرت به شهرستانهای همجوار، افزایش اعتبار و توجه ویژه به 

اشتغال، جهیزیه و مسکن مددجویان را خواستار شد. 
در این جلسه، دکتر بذرافشان بر توجه ویژه به شهرستان خرامه تأکید کرد 

و قول مساعدت داد.
و  سخنان  به  شهرستان،  فرماندار  با  دیدار  در  مدیرکل  است،  ذکر  شایان 
مددجویان  مشکلات  زمینه  در  کربال  و  مرکزی  بخشداران  های  دغدغه 
گوش فرا نمود و راهکارهای امداد در این زمینه را ارائه داد. همچنین وی 
در دیدار با خانواده مددجوی بیماران صعب العلاج مبلغ 10 میلیون ریال 

مساعدت کرد. 
در پایان این دیدار، علی نظر خسروی مدیر کمیته امداد امام خمینی )ره( 
شهرستان خرامه، ضمن ابراز خرسندی از تشریف فرمایی مدیرکل و هیئت 
و  مشکلات  منطقه،  مردم  معیشتی  وضعیت  از  گزارشی  ارائه  به  همراه، 

چالشهای پیش رو بر اثر خشکسالی پرداخت.

مرودشت
مدیر بنیاد مسکن مرودشت: 

توسعه روستایی، از مطالبات بر حق 
روستاییان است 

اسلامی شهرستان  انقلاب  بنیاد مسکن  مدیر  مهندس مسعود صف شکن   
روستای  معابر  آسفالت  و  زیرسازی  مترمربع   4200 اجرای  از  مرودشت 
از  ریال  میلیارد  بر یک  بالغ  اعتباری  با  مرکزی  بخش  در  واقع  جونجان 
از مطالبات  : توسعه روستایی  بیان داشت  داد و  ماده 180 خبر  اعتبارات 

برحق روستاییان است.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، مهندس صف شکن طی بازدید از پروژه 
بهسازی روستای جونجان از آسفالت در درست احداث این روستا دیدن 
کرد و درجمع اهالی شهیدپرور این روستا اظهار داشت :  با توسعه و عمران 
یعنی  روز  اجتماعی  معضل  مهم ترین  از  توان  می  روستاها  در  آبادانی  و 
مهاجرت از روستا به شهر و ایجاد سکونتگاه های غیر رسمی جلوگیری 

کرد.
وی در ادامه افزود : توسعه آسفالت معابر روستایی فارغ از آنکه ازمطالبات 
منطقه   هر  آبادانی  و  عمران  و  توسعه  زیربنای  است،  روستاییان  حق  به 
خاصی  رونق  بهسازی  های  طرح  اجرای  با  روستاها  و  آید  می  شمار  به 

می گیرند .
و  روستا  اهمیت   : کرد  اضافه  مرودشت  شهرستان  مسکن  بنیاد  مدیر 
هاي  گذشته  در  و  نیست  پوشیده  برکسي  اقتصاد کشور  در  روستانشیني 
لحاظ  از  و  مي کردند  زندگي  روستاها  در  مردم  اکثریت  دور  چندان  نه 

اقتصادي، اجتماعي و سیاسي وزنه اي تعیین کننده محسوب مي شدند.
 طرح هادی روستای جونجان در سال 1392توسط بنیاد مسکن تهیه گردیده 
و این روستا طبق سرشمار سال 1390بالغ بر 65 خانوارجمعیت دارد  که 

مبلغ 150  به  تسهیلات مسکن روستایی  خانواده  به 23  تاکنون  بنیاد  این 
با کارمزد 4 درصد جهت مقاوم سازی  میلیون ریال و 125 میلیون ریال 

مسکن ارائه نموده است .

شادگان
کسب رتبه برتر تولید خرمای 

شهرستان شادگان، در استان خوزستان
سرویس شهرستان/ ناصر حکیمی: فرماندار شادگان، از کسب رتبه برتر 

تولید خرمای شهرستان شادگان در استان خوزستان در سال 94 خبر داد .

های  نخلستان  از  رطب  برداشت  از  شادگان  فرماندار  اللهی  فرج  مهندس 
این شهرستان خبر داد و گفت : برداشت رطب از نخلستان های شهرستان 

شادگان آغاز شده و تا پایان شهریور ادامه دارد.
 57 حدود  شهرستان   این  در  اینکه  بیان  با  ادامه  در  شادگان  فرماندار 
هزار هکتار نخلستان وجود دارد ، اظهار داشت: سطح زیرکشت نخیلات 
شهرستان 13 هزار هکتار است که از این میزان  80 درصد آن در رودخانه 

جراحی و 20 درصد بر روی رودخانه کارون قرار دارد.
فرج اللهی فرماندار شادگان  با اشاره به وجود 2 میلیون و 600 هزار اصله 
سال  در  خرما  تن  هزار   40 تولید   شد:  یادآور  هکتار  هزار   13 در  نخل 
گذشته  موجب  شده که شهرستان شادگان  در سال 94 رتبه برتر تولید 

خرمای استان خوزستان را کسب کند.
فرماندار شادگان با بیان اینکه  در حال حاضر20 کارگاه بسته بندی خرما 
در سطح شهرستان فعال هستند، گفت : اگر صنایع جانبی و فرآوری تبدیلی 
در شهرستان توسعه پیدا کند می توان  صادرات  و همچنین  فرصتهای 
شغلی این بخش را نیز  افزایش داد. وی در پایان خاطر نشان کرد : از مقدار 
خرمایی که در شهرستان تولید می شود حدود 28 هزار تن یعنی 70 درصد 

آن به خارج از شهرستان صادر می گردد.
گفتنی است در شهرستان شادگان بیش از  2000  فرصت شغلی در بخش 

نخیلات وجود دارد.

بوشهر
دو هزار و 140 تن کالا ، از گمرک 

گناوه به خارج صادر شد
مدیرکل گمرک گناوه گفت: درسه ماه نخست امسال دو هزار و 140 تن 
کالا به ارزش یک میلیون و 364 هزار و 522 دلار ازطریق گمرک این 

بندر به خارج صادر شد.
اشیای  شامل  کالاها  این  عمده  افزود:  خصوص،  این  در  بازیار  منصور   
و  بنایی  گچ  تازه،  ماهی  نخود،  کاه  ردیاب،  هیدرولیکی،  پرس  سفالی، 
کویت،  کشورهای  به  قانونی  تشریفات  انجام  از  پس  که  بوده  روفرشی 

قطر و دبی صادر شد.

وی به صادرات گمرک این بندر درسال 94 اشاره کرد و گفت: دراین 
ارزش  به  و  به وزن 20 هزار و 436 تن کالا  اظهارنامه  فقره  مدت 215 
17میلیون و 971 هزار و 821دلار از طریق گمرک این بندر به خارج صادر 
شد که در مقایسه با مدت مشابه سال قبل آن از نظر وزنی 6 درصد و از 

لحاظ ارزش 49 درصد افزایش را نشان می دهد.
مدیرکل گمرک گناوه اظهارکرد: عمده اقلام وکالاهای صادراتی شامل 

گوسفند، بزغاله، اشیای سفالی، گچ بنایی و صنایع حصیری بوده است.
وی گفت: همچنین دراین مدت 47 هزار و 300 تن کالا به ارزش 150 
با مدت  میلیون و 335 هزار و 760 دلار وارد کشور شد که در مقایسه 
مشابه سال قبل آن از نظر وزنی 36 درصد و ازنظر دلاری 33 درصد کاهش 

داشته است.
مقام  بوشهر  استان  گمرکات  بین  در  گناوه  گمرک  یادآورشد:  بازیار 
سوم را بعد از گمرک منطقه ویژه بوشهر 1 و2 در واردات کالا به خود 

اختصاص می دهد.

بندرعباس
خودروی خورشیدی غزال3 ایرانی، به 

بندرعباس رسید
خودروی خورشیدی غزال ایرانی 3 از 26 تیرماه حرکت خود را از شمال 
آغاز کرده بود که پس از طی مسافت 2هزارو400کیلومتر، به بندرعباس 
استقبال  مورد  این شهر  غدیر  بوستان  در  و  رسید  هرمزگان  استان  مرکز 

مردم قرار گرفت.

 این خودرو که از منطقه آزاد انزلی حرکت خود را شروع کرده، رشت، 
قزوین، تهران، قم، کاشان، اصفهان، یزد و شیراز را پشت سرگذاشت و به 
بندرعباس رسیدکه پس از پیمودن 300کیلومتر دیگر به کیش می رسد و 

در نهایت دوهزارو 700کیلومتر را طی خواهد کرد.
ظرف  تهران  دانشگاه  فنی  دانشکده  3توسط  غزال  خورشیدی  خودروی 
یکسال طراحی و ساخته شده، دارای چهار چرخ با گنجایش دو سرنشین 

است و می تواند حداکثر تا 130کیلومتر سرعت داشته باشد.
رئیس مرکز رشد واحدهای فناور پارک علم و فناوری هرمزگان و حامی 
تور خودروی خورشیدی گفت: خودروی خورشیدی غزال ایرانی پس از 

عبور از شهرهای فسا، داراب و گنج وارد شهر بندرعباس شد.
قصد  تهران  دانشگاه  تیم خودروی خورشیدی  داشت:  اظهار  ادیبی  پویان 
دارد با برگزاری تور دریای خزر تا خلیج فارس فرصت بازدید حضوری 

طیف بیشتری از مردم از خودروی غزال ایرانی )سه( را فراهم سازد.
های  برنامه  استانها  مراکز  شهرهای  از  یک  هر  در  داد:  ادامه  وی 
با حضور  منطقه  آن  مردم  برای  خورشیدی  خودروی  تیم  توسط  متنوعی 
چهره های سرشناس از هنرمندان ،ورزشکاران و دوستداران محیط زیست 
برگزارمی شود. وی اضافه کرد : حرکت در سطح شهرها، توقف در میادین 
و مراکز مهم شهرها، دعوت از فعالین صنعت در هر استان، ارائه توضیحات 
اجمالی درخصوص خودروهای ساخته شده و دردست ساخت، برگزاری 
همراه  علمی  متنوع  های  رقابت  برگزاری  و  پاسخ  و  پرسش  نشست های 
از   ، خورشیدی  خودروی  پروژه  با  مرتبط  فرهنگی  محصولات  ارائه  با 

برنامه های درنظر گرفته شده در این تور است.
ابراز  هرمزگان  فناوری  و  علم  پارک  فناور  واحدهای  رشد  مرکز  رئیس 
خودروی  تیم  کاروان  گرفته،  صورت  زمانبندی  به  توجه  با   : داشت 
خورشیدی دانشگاه تهران از میدان بندر شهر انزلی حرکت خود را آغاز 

کرد.
وی ادامه داد: این خودرو با عبور از شهرهای رشت و قزوین، تهران ، قم، 
کاشان ،اصفهان، نائین ، یزد، ابرکوه و سعادت شهر ، شیراز ، فسا، داراب و 
گنج وارد بندرعباس شده و درنهایت این تور کار خود را در جزیره کیش 

با برگزاری مراسم پایانی خاتمه خواهد داد.

کهگیلویه و بویر احمد 
دو طرح راهسازی کهگیلویه و بویراحمد 

نیازمند 6 هزار میلیارد ریال اعتبار
طرح  دو  تکمیل  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  های  راه  ساخت  مدیر 
بزرگ راهسازی چهار خطه بابامیدان، گچساران به بهبهان و جاده ارتباطی 

دهدشت به پاتاوه نیازمند 6 هزار و 300 میلیارد ریال اعتبار است.
برای  اعتبار  این  از  ریال  میلیارد   500 و  هزار  سه  احمدی گفت:  محمد   
میلیارد  و 800  دوهزار  و  بهبهان  به  بابامیدان، گچساران  بزرگراه  ساخت 

دیگر از این بودجه برای تکمیل جاده پاتاوه دهدشت مورد نیاز است.

وی اظهار کرد: کرد: تکمیل این دو پروژه بزرگ زیرساخت های ارتباطی 
کهگیلویه و بویراحمد را متحول خواهد کرد.

مدیر ساخت راه های کهگیلویه و بویراحمد خروج بخش عمده ای از این 
استان از بن بست ارتباطی و تقویت زیرساخت های جاده ای در یکی از 
پروژه ها  این  اجرای  مزایای  از  را  جنوب کشور  های  جاده  پرترددترین 

دانست.
وی گفت: امسال 900 میلیارد ریال برای تکمیل این دو طرح تصویب شد 

ولی تاکنون هیچ اعتباری اختصاص نیافته است.
مدیر ساخت راه های کهگیلویه و بویراحمد گفت: چهار کیلومتر از چهار 
خطه گچساران - بابامیدان آماده بهره برداری شده است و تا پایان هفته 

آینده زیربار ترافیک خواهد رفت.
احمدی افزود: این جاده جزو قطعه دوم چهار خطه گچساران به بابامیدان و 

در مسیر جاده ارتباطی خان احمد تا شهرک صنعتی قرار دارد.
وی اظهار کرد: سه کیلومتر از قطعه دوم این چهار خطه هم اکنون زیر 

بار ترافیک است. 
دوم  قطعه  کرد:  تصریح  بویراحمد  و  کهگیلویه  های  راه  ساخت  مدیر 
چهار خطه گچساران -بابامیدان به طول 11 کیلومتر با 50 درصد پیشرفت 
فیزیکی و یک قطعه از جاده گچساران به بهبهان در مسیر ارتباطی فلکه 
نرگسی شهر دوگنبدان تا روستای سعادت آباد است که هم اکنون بیش از 
50درصد پیشرفت فیزیکی دارد و تا پایان سال 95 بهره برداری خواهد شد.
وی از تصویب 350 میلیارد ریال اعتبار برای این طرح در سال 95 خبر داد.
احمدی بیان کرد: پروژه چهارخطه بابامیدان، گچساران به بهبهان با طول 

150 کیلومتر در حال اجراست.
و  کهگیلویه  استان  در  جاده  این  از  کیلومتر  داشت:108  ابراز  وی 
استان  در  نیز  آن  کیلومتر   17 و  فارس  استان  در  بویراحمد،25کیلومتر 

خوزستان قرار دارد.
انجام  حال  در  اکنون  هم  پروژه  این  از  کیلومتر   60 اظهار کرد:  احمدی 

عملیات اجرایی است.
مدیرساخت راه های کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد: عملیات اجرایی 
12 کیلومتر از جاده گچساران -بابامیدان 50 درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
تا  پاتاوه  به  ارتباطی دهدشت  از جاده  احمدی تصریح کرد: 38 کیلومتر 
پایان سال بهره برداری می شود. این مسئول تصریح کرد:پروژه ملی پاتاوه 
به دهدشت به طول 136 کیلومتر دارای چهار فاز است که قطعات)فازهای( 
یک و سه این طرح به ترتیب 28 و 20 کیلومتر و فازهای دو و چهار این 
طرح نیز به ترتیب 28 و 63 کیلومتر است که در حال حاضر این پروژه 

67درصد پیشرفت فیزیکی دارد.


